
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 30. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 25
Kan ministeren oplyse, om der har været stigende omsætning på øerne og i ø-kommu-
nerne som følge af sommerpakkens lavere færgepriser/gratis færger? Ministeren bedes
om muligt oplyse, hvor meget omsætningen er steget og om der er forskel på øerne.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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